
Spalletti: Pozyskaliśmy kolejnego wielkiego gracza
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Zespół Giallorossich udał się dziś po południu do Porto, gdzie zmierzy się

jutro z trzecim zespołem poprzedniego sezonu w Portugalii. Na lotnisku

krótkiego wywiadu dla dziennikarzy udzielił Luciano Spalletti.

- Zaczynamy, mimo że statystyki włoskich drużyn mówią, że ciężko jest przejść

eliminacje, my chcemy tego dokonać. Gdy pojawiają się takie okazje, trzeba umieć z

nich korzystać. Musimy być gotowi od samego startu, pokazać naszą mentalność.

Mamy mocny zespół. Porto jest zespołem stworzonym do tego, aby grać dobrze w

każdych rozgrywkach.

Bruno Peres?

- Jestem bardzo zadowolony, pozyskaliśmy kolejnego swielkiego piłkarza, mamy ich

już wielu. Trzeba od początku zrozumieć, że nie jesteśmy wszechmocni, musimy

pracować zespołowo, gdyż to drużyna robi wyniki i tabelę.
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